

(19) That an Order of the House do issue for a copy of a letter dated May 11, 1972, from R.D. Jackson, Attorney, Gulf Oil Corporation, to M.E. Minks, General Counsel, Gulf Oil Corporation, together with a buckslip attaching telex dated October 5, 1972, from N.M. Ediger to R.K. Allen summarizing the Ottawa meeting of Canadian Producers, which telex contains marginal notes reflecting mental impressions and conclusions of Gulf Counsel, which writing is believed to be that of Mr. Jackson.—(*Notice of Motion for the Production of Papers No. 26*).

(20) That an Order of the House do issue for a copy of a letter dated May 17, 1972, from O.J.C. Runnalls, Senior Advisor - Uranium, Department of Energy, Mines and Resources; Official of Uranium Canada, Limited, a Crown Corporation, to N.M. Ediger, Manager, Gulf Minerals Canada, Limited, together with a letter dated May 16, 1972, from O.J.C. Runnalls to file, attaching minutes of Canadian Uranium Producers' Meeting of May 9, 1972.—(*Notice of Motion for the Production of Papers No. 27*).

(21) That an Order of the House do issue for a copy of a letter dated May 19, 1972, from R.K. Allen, Counsel, Gulf Mineral Resources Company, a subsidiary of Gulf Oil Corporation; counsel, Gulf Minerals Canada, Limited, to I.W. Coleman, Associate General Counsel, Gulf Oil Corporation, together with an undated Draft Aide Memoire re Canadian Uranium Producers' Meeting on May 19, 1972 and a letter dated May 10, 1972, from Carl to N.M. Ediger, Manager, Gulf Minerals Canada, Limited, enclosing attachments for purposes of keeping counsel advised and receiving continuing advice from counsel on matters concerning uranium producers' arrangement and which was distributed to W.Z. Estey, Partner, Robertson, Lane, Perrett, Frankish & Estey; counsel for Gulf Minerals Canada, Limited and H.E. Hoffman, Associate General Counsel/Vice President, Gulf Energy and Environmental Systems Co., a division of Gulf Oil Corporation.—(*Notice of Motion for the Production of Papers No. 28*).

(22) That an Order of the House do issue for a copy of the memorandum dated June 2, 1972 from R.D. Jackson, Attorney, Gulf Oil Corporation to file describing discussion between author and Mr. Allen concerning legal advice and containing counsel's advice and opinions with regard to a proposed uranium marketing organization and distributed to M.E. Minks, General Counsel, Gulf Oil Corporation; I.W. Coleman, Associate General Counsel, Gulf Oil Corporation; and R.K. Allen, Counsel, Gulf Mineral Resources Company, a subsidiary of Gulf Oil Corporation; counsel, Gulf Minerals Canada, Ltd.—(*Notice of Motion for the Production of Papers No. 29*).

(23) That an Order of the House do issue for a copy of the memorandum dated June 2, 1972, from R.D. Jackson, Attorney, Gulf Oil Corporation to file describing legal analysis and conclusions of Mr. Jackson with regard to a legal opinion

versé au dossier.—(*Avis de motion portant production de documents n° 25*).

(19) Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie d'une lettre du 11 mai 1972, adressée par M. R.D. Jackson, avocat de la *Gulf Oil Corporation*, à M. M.E. Minks, conseiller général de la *Gulf Oil Corporation*, accompagnée d'une note joignant un télex du 5 octobre 1972 de M. N.M. Ediger à M. R.K. Allen résumant la réunion tenue à Ottawa par les producteurs canadiens et renfermant en marge les impressions et les conclusions du conseiller de la *Gulf Oil* et apparemment écrites de la main de M. Jackson.—(*Avis de motion portant production de documents n° 26*).

(20) Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie d'une lettre du 17 mai 1972, adressée par M. O.J.C. Runnalls, conseiller principal—Uranium du ministère de l'Énergie, des Mines et des Ressources et haut fonctionnaire d'Uranium Canada, Limitée, société de la Couronne, à M. N.M. Ediger, directeur de la *Gulf Minerals Canada, Limited*, accompagnée d'une lettre du 16 mai 1972 de M. O.J.C. Runnalls pour classement au dossier transmettant le compte rendu de la réunion des producteurs canadiens d'uranium, tenue le 9 mai 1972.—(*Avis de motion portant production de documents n° 27*).

(21) Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie d'une lettre du 19 mai 1972, adressée par M. R.K. Allen, conseiller de la *Gulf Mineral Resources Company*, filiale de la *Gulf Oil Corporation* et conseiller de la *Gulf Minerals Canada, Limited*, à M. I.W. Coleman, conseiller général associé de la *Gulf Oil Corporation*, accompagnée d'un projet d'aide-mémoire non daté concernant la réunion des producteurs canadiens d'uranium du 19 mai 1972, ainsi que d'une lettre du 10 mai 1972 de M. Carl à M. N.M. Ediger, directeur de la *Gulf Minerals Canada, Limited*, avec des documents joints pour l'information suivie du conseiller et pour en obtenir des avis en conséquence sur des questions relatives à l'accord entre les producteurs d'uranium, et qu'on avait communiqué à M. W.Z. Estey, associé de Robertson, Lane, Perrett, Frankish & Estey, conseiller de la *Gulf Minerals Canada, Limited* et à M. H.E. Hoffman, conseiller général associé et vice-président de la *Gulf Energy and Environmental Systems Co.*, division de la *Gulf Oil Corporation*.—(*Avis de motion portant production de documents n° 28*).

(22) Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie de la note du 2 juin 1972, de M. R.D. Jackson, avocat de la *Gulf Oil Corporation* demandant le dépôt des discussions entre l'auteur et M. Allen au sujet d'un avis juridique et portant sur l'opinion du conseiller juridique quant à l'éventuelle organisation du marché de l'uranium, et communiquée à M. M.E. Minks, conseiller général de la *Gulf Oil Corporation*, M. I.W. Coleman, conseiller général associé de la *Gulf Oil Corporation*, et M. R.K. Allen, conseiller de la *Gulf Mineral Resources Company*, filiale de la *Gulf Oil Corporation* et conseiller de la *Gulf Minerals Canada, Ltd.*—(*Avis de motion portant production de documents n° 29*).

(23) Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie de la note du 2 juin 1972, de M. R.D. Jackson, avocat de la *Gulf Oil Corporation* demandant de verser au dossier l'analyse juridique et les conclusions de M.